

Real Time Quote Service Application

即時報價服務申請表

1. Detail of Subscriber 客戶資料 :

Name 姓名: _____ Account No. 戶口號碼 : _____

Tele 電話: _____

2. Service Plan 服務選擇 :

	Service 服務	Monthly Fee 服務月費	Please Tick One 請選擇一項
For Hong Kong 香港	網上版	HK\$ 388	<input type="checkbox"/>
	專業下載版	HK\$ 688	<input type="checkbox"/>
For China 中國	專業下載版	HK\$ 388	<input type="checkbox"/>

3. Payment Method 繳付方法 :

I hereby authorize **BMI Securities Limited** to debit the amount HK\$ _____ from my account every month during my subscription for “**Real Time Quote Service**”.

於訂用“即時報價服務”期內，請每月在本人戶口內扣除月費 HK\$_____。

Client Signature(s) 客戶簽署: _____ Date 日期 : _____

Terms and Conditions 條款及細則 :

- The real time quote service is provided from different sources. Subscribers are responsible for the risks of using the information provided. **BMI Securities Limited** shall not be liable for any loss or damage from any inaccuracies or omissions.
服務計劃均由不同供應商提供。用戶須自行承擔使用即時報價服務計劃之內容的風險。資料如有錯漏而令閣下蒙受損失，**邦盟滙駿證券有限公司**概不負責。
- BMI Securities Limited** reserves the right to adjust, waive, introduce new fees, amend any terms and conditions of this application form and terminate the real time quote service without further notification.
邦盟滙駿證券有限公司保留隨時修改服務費用、豁免月費及條款、隨時終止即時報價服務或推出新的服務費用及／或修訂本協議的條款的權利而無須另行通知。
- Subscribers **must** pay the required fees in advance. In the cases of late payment or violation of agreement or any terms and conditions, **BMI Securities Limited** reserves the right to terminate the real time quote service and prosecute the subscriber for any losses, loans or interest (including but not limited to Law pursuit fees and other prosecuting fees).
用戶**必須**預先繳付有關之款項。如用戶未能按時繳付月費或違反客戶協議或帳戶任何條款，**邦盟滙駿證券有限公司**有權隨時終止其網上即時報價服務，並追討有關欠款、利息及一切損失(包括但不限於法律費用及其他追討費用)。
- The fee of real time quote service is charged on a monthly basis and will be debited from your account within the first three working day of every month. Should there be insufficient fund in your account on due date, we reserve the right to terminate your access without further notification.
即時報價服務的服務費是以一個曆月計算，並於每月的頭三個工作天內直接於客戶戶口內扣除。如沒有足夠資金或逾期未能繳付有關費用，本公司有權終止閣下之登入權限，而不作另行通知。
- To terminate the real time quote service, you have to notify us **at least ONE month before the next payment day**.
終止使用即時報價服務計劃需最少一個月前通知。